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Dit bestuurlijk overleg vindt plaats naar aanleiding van het besluit van Provinciale Staten van 

13 oktober 2021, waarin het voornemen is opgenomen om het aantal geborgde zetels van het

algemeen bestuur te verminderen van negen naar zeven en de verdeling van de geborgde zetels

tussen de categorieën belanghebbenden bedrijven, ongebouwd en natuurterreinen aan te

passen. 

Gedeputeerde Baljeu snijdt het onderwerp aan en geeft aan dat zij enige tijd geleden het

hoogheemraadschap en de provincie Noord-Holland om een reactie heeft gevraagd en die ook

heeft ontvangen. Uit de reacties blijkt dat het hoogheemraadschap verdeeld is en dat de provincie

Noord-Holland openstaat voor een reglementswijziging. Zij vraagt de dijkgraaf en gedeputeerde

Loggen of zij dit nader kunnen toelichten.

Dijkgraaf Van der Sande geeft aan dat het hoogheemraadschap geen eigen, afzonderlijk

standpunt zal innemen. Het is aan de geledingen binnen het hoogheemraadschap overgelaten

om een reactie op het provinciale besluit te geven. Dit is gebundeld en één op één aan de

provincie doorgezonden.

Gedeputeerde Loggen geeft aan dat al enige tijd geleden voor de andere twee waterschappen in

de provincie Noord-Holland het reglement is gewijzigd om het aantal geborgde zetels op het

wettelijk minimum vast te leggen. Het verzoek van de provincie Zuid-Holland was voor de

provincie Noord-Holland in dat opzicht dan ook niet vreemd. De kans is aanwezig dat Provinciale

Staten van Noord-Holland aan het verzoek zullen meewerken.

Gedeputeerde Baljeu geeft dat de huidige planning voor de reglementswijziging van Rijnland

ervan uitgaat dat definitieve besluitvorming pas in oktober 2022 zal plaatsvinden en vraagt of het

mogelijk is om te versnellen en de besluitvorming voor de zomer af te ronden.  

Mevrouw         krijgt het woord en geeft aan dat dit zal afhangen van het moment van

terinzagelegging van het ontwerpbesluit tot wijziging van het reglement en de daarop ontvangen

reacties.
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Gedeputeerde Baljeu legt uit dat voor wat betreft de andere Zuid-Hollandse waterschappen is

afgesproken de insteek is dat de besluitvorming voor de zomer wordt afgerond. Voor Waterschap

Rivierenland is dit niet mogelijk, omdat de provincie Gelderland niet zal meewerken aan de

reglementswijziging. Dijkgraaf Van der Sande reageert dat hij dit inderdaad had vernomen. De

provincie Zuid-Holland heeft daar nog geen formeel bericht over gehad. Zodra dat is gebeurd, zal

de gedeputeerde Provinciale Staten van Zuid-Holland informeren. 

Dijkgraaf Van der Sande geeft aan dat de gehanteerde planning wat hem betreft helder is. De

dijkgraaf komt terug op de reactie vanuit het hoogheemraadschap en geeft aan dat die de

verdeeldheid laat zien tussen de voor- en tegenstanders. Daarom is het aan de geledingen

binnen het hoogheemraadschap overgelaten een reactie te geven. Het bijzondere daarbij is dat

het besluit van Provinciale Staten alleen de geborgde zetels Agrarisch en Bedrijven raken, die bij

het hoogheemraadschap één fractie vormen. Zij zullen dan beide een zetel moeten inleveren. Er

wordt daarom ook vooral naar hen gekeken. De fractie is het niet eens met de voorgenomen

reglementswijziging en heeft omstandig zijn standpunten naar voren gebracht. Zowel het

dagelijks bestuur als het algemeen bestuur steunen de lijn dat het hoogheemraadschap geen

eigen, afzonderlijk standpunt inneemt maar verwijst naar het standpunt van de verschillende

fracties en geledingen.

Gedeputeerde Baljeu geeft aan dat het de waterschappen met name steekt dat er geen overleg

met hen is gepleegd voorafgaand aan het besluit van Provinciale Staten. Zij doet daarom ook de

aanbeveling aan de Staten om de waterschappen in een rondetafelgesprek c.q. hoorzitting te

horen. Dit wordt door dijkgraaf Van der Sande onderschreven, en hij geeft aan dat als een

dergelijk initiatief zou komen dat het door de waterschappen zeker gewaardeerd zou worden. 

Gedeputeerde Baljeu geeft aan dat de vrees bij de statenleden leeft dat dit zou leiden tot

vertraging in het proces. Vandaar ook de vraag aan gedeputeerde Loggen met betrekking tot

eventuele versnellingsmogelijkheden. 

Gedeputeerde Loggen geeft aan dat hij geen bezwaren heeft tegen versnelling van de procedure,

zolang de procedurele vereisten in acht worden genomen. Afgesproken wordt dat het streven zal

zijn om de besluitvorming voor de reglementswijziging voor de zomer af te ronden, maar alleen

en voor zover de wettelijke procedure in de Waterschapswet zorgvuldig wordt doorlopen, waarbij

de planning over de besluitvorming in oktober 2022 als uitloopmogelijkheid achter de hand wordt

gehouden.

Gedeputeerde Baljeu geeft vervolgens aan dat er meer onderwerpen zijn die even kort besproken

moeten worden. Het eerste onderwerp gaat over het oude marinevliegkamp in Valkenburg waar

woningbouw wordt ontwikkeld. De provincie Zuid-Holland heeft van het hoogheemraadschap het

verzoek ontvangen om de polder weer onder waterschapsverband te brengen. De heer            

vraagt of er bezwaren zijn om dit in deze reglementswijziging mee te nemen, ook vanwege de

gevoeligheid rondom de kwestie van de geborgde zetels.
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Hij legt uit dat het hoogheemraadschap en het Rijksvastgoedbedrijf inmiddels tot een vergelijk zijn

gekomen en dat de provincie dit via het reglement verder zal moeten regelen. Dijkgraaf Van der

Sande geeft aan dat hij het belangrijk vindt dat het hoogheemraadschap het waterbeheer gaat

voeren in het gebied. Dit speelt al heel lang en er zijn nu afspraken gemaakt over de inrichting

van het gebied. Dit moet doorgang vinden, en hij geeft mee dat het goed is om verder na te

denken hoe dit precies in het vervolgproces in te richten. Gedeputeerde Baljeu valt hem hierin bij

en geeft aan dat het niet moet leiden tot een vertraging in het proces. Gedeputeerde Loggen

geeft desgevraagd aan dat wat hem betreft geen bezwaren zijn om dit onderwerp bij de

voorliggende reglementswijziging te betrekken.

Vervolgens komt het onderwerp grenswijziging tussen Hoogheemraadschap van Rijnland en

Waterschap Amstel, Gooi en Vecht aan bod. De provincie Zuid-Holland heeft hierover een

ambtelijk verzoek vanuit het hoogheemraadschap ontvangen, maar nog geen kaartmateriaal.

Dijkgraaf Van der Sande vraagt zich af wat de impact is van de grenswijziging in relatie tot de

kiesgerechtigden in het gebied. Dit zal worden nagevraagd bij de ambtelijke contactpersoon bij

het hoogheemraadschap. De dijkgraaf geeft aan dat ook hij intern navraag zal doen.

Gedeputeerde Baljeu bedankt daarna de aanwezigen voor het bestuurlijk overleg.

Dit verslag bevat geen woordelijke weergave van het gesprek. Aan de inhoud hiervan kunnen derhalve geen rechten worden

ontleend.


